
   
 

   
 

 
 

 
 
 
 
 
In de eerste plaats wil de fractie van het CDA een dankwoord uitspreken in de richting van 
de medewerkers en het college voor de goed leesbare en tijdige aanlevering van de stukken. 
Een klus die jaarlijks weer veel tijd en inzet betekent voor alle betrokkenen. 
 
We hebben ondanks deze kwaliteit toch een aantal vragen die we willen stellen: 
 
1. 
“Regeren is vooruitzien, met een blik achterom. “ 
Het vandaag bespreken en naar het zich laat aanzien ook het vaststellen van de begroting is 
het vooruitzien naar de komende vier jaren. Maar het is, met het halfwegpunt van dit 
college aanstaande, ook goed om even terug te kijken. Wat ging er nu goed en welke 
stappen zijn er gezet om de idealen van de coalitie waar te maken? We willen daarom ieder 
collegelid graag vragen om van zijn of haar portefeuille drie raadsvoorstellen te noemen die 
werkelijk uitvoering hebben gegeven aan het coalitieakkoord en waar ze daarnaast het 
meest trots op zijn. Ten aanzien van portefeuille “kunst & cultuur, sociaal domein, onderwijs 
en sport” horen we dit graag van de waarnemende wethouder.  
 
2. 
Afgelopen begrotingsvergadering is middels motie opgeroepen tot het inrichten van een 
zogenaamd “Intiatievenloket” waar inwoners terecht kunnen voor vragen en eventueel 
ondersteuning waarbij de medewerkers van het loket onze inwoners helpen en met hen 
meedenken zonder dat de overheid het initiatief perse overneemt. Hoe staat het met dit 
loket? Is het al geopend? We hebben hier nog niets van vernomen. 
 
3.  
Om verder over burgerinitiatieven te spreken: in het coalitieakkoord zijn burgerinitiatieven 
als een van de speerpunten van dit college benoemd. Echter, in de gehele begroting voor de 
komende vier jaren is hier niets van terug te vinden. Ja, een zin als: “het stimuleren en 
faciliteren van burgerinitiatieven op het gebied van onderlinge ondersteuning en sociale 
cohesie” Maar wat betekent dit? In de begroting is geen budget voor burgerinitiatieven 
opgenomen en er staan geen concrete plannen om uitvoering te geven aan deze prioriteit. 
Graag vernemen we een reden waarom dit zo is en daarnaast een plan van aanpak om 
alsnog te komen tot uitwerking van dit deel van het coalitieakkoord. 
 
4.  
Tijdens de laatste vergadering over de Bladergroenlocatie te Paterswolde gaf wethouder 
Vellinga in niet mis te verstane woorden aan dat hij actief aan de slag gaat om, samen met 
initiatiefnemers, op zoek gaat naar een alternatieve locatie voor een Knarrenhof. Het doet 
ons daarnaast goed om in de voorgestelde omgevingsvisie te lezen dat ook hier de wens tot 
een dergelijke woonvorm de aandacht krijgt. Kan het college aangeven of er stappen zijn 



   
 

   
 

gezet tot het vinden van een alternatieve locatie? Het CDA is en zal altijd een aanjager van 
dit burgerinitiatief blijven, vandaar onze vriendelijke doch dringende en aanhoudende 
aandacht op dit dossier. 
 
5. 
We lezen dat het college transferia wil voor een goede aansluiting van auto naar fiets en 
openbaar vervoer. Uiteraard kan het CDA dit standpunt van harte ondersteunen. Een zin 
verder lezen we dat er plannen waren voor de aanleg van een transferium bij De Punt. Dat 
gaat niet door. In plaats daarvan wordt nu een rotonde gerealiseerd, zodat het verkeer beter 
kan doorstromen. Ook dat is een maatregel die we van harte kunnen ondersteunen. 
Maar een vraag blijft onbeantwoord: waar komende de gewenste transferia? We 
vertrouwen er op dat het college inmiddels voldoende tijd heeft gehad om een antwoord op 
deze vraag te geven. 
 
6. 
Aangaande de centrumontwikkeling van Zuidlaren bent u in staat om een rudimentaire 
planning te laten zien. Ten aanzien van het centrumplan Eelde ontbreekt dit helaas. Graag 
ontvangen we daarom ook voor Eelde minimaal een vergelijkbare planning. Dit moet met de 
beschikbare kennis geen enkel probleem te zijn is onze mening. 
 
7. 
Het zou kunnen dat op 1 januari de Omgevingswet van kracht wordt, we verwachten dit wel, 
maar door een onlangs aangenomen motie in de Eerste Kamer zou de invoering ook, voor de 
zoveelste keer, uitgesteld kunnen gaan worden. Is de gemeente gesteld voor een dergelijk 
uitstel? Levert uitstel de gemeente juridische, procesmatige, personele en/of financiële  
problemen op? Zijn we voorbereid op uitstel? 
 
 
Tenslotte, in hoofdlijnen kan de fractie van het CDA zich vinden in het voorgestelde beleid, 
we wensen het college daarom veel succes bij het uitwerken van de grote opgaven in onze 
gemeente.  
 
 
 


